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Svetniško vprašanje za 31.sejo MS MOL 28.9.2009 
  
  
  
Bistvo uvedbe enotne mestne kartice je da bi lahko z njo plačevali poleg mestnega avtobusa še večino storitev, 
ki jih nudijo mestna javna podjetja ali kulturne in druge ustanove ( kulturne prireditve, športne prireditve, 
parkiranje, vzpenjača, knjižničarske usluge, muzeji....)Če me spomin preveč ne vara, naj bi zadeva v skladu s 
podpisom pogodbe vredne dobre 4 mio evrov morala v celoti delovati v pol leta ali do nekje praznika našega 
mesta ( april, maj). Pa v vseh ali večini primerih ne deluje. Še posebej me zanima, kdaj bomo z kartico plačevali 
parkiranje ( parkomati) v Ljubljani. 
  
Sprašujem, kdaj bomo lahko vse prej omenjene storitve in usluge ter vstopnice plačevali z enotno mestno 
kartico, še posebej bi rad zvedel kaj se bo na tem področju premaknilo do konca leta in ali je sploh realno 
pričakovati, da bomo z mestno kartico lahko plačevali še letos vse obljubljene zadeve. 
  
Prosim za pismen odgovor. 
  
  
Prijazen pozdrav, 
Aleš Kardelj 
  
 


